
Styrelsemöte Sänghs bys samfällighet 2022-06-29 

Närvarande: 
Annika Karlsson 
Mattias Rådmark 
Carl-Erik Leek 
Camilla Wegbratt 

1. Ordföranden öppnade mötet 

2. Föregående protokoll 

Frånvarande: 
Veronica Kede 

Bekräftelse mottagen från Lantmäteriet angående förändringar i styrelsen efter stämman. 

3. Hemsidan och årsplan 

Administratörer av hemsidan: Tore Karlsson och Mattias Rådmark. 
Föreningens försäkring diskuterades och Annika undersöker vidare försäkringens omfattning. 

4. Medborgarförslag om hjärtstartare 
Eftersom hjärtstartare ej ingår i Sänghs bys ~:<1n~fä llighets ändamål, har Annika tagit fram ett 
medborgarförslag om hjärtstartare som kornmer att skickas till Trelleborgs kommun. Textförslaget har 
granskats och godkänts av flera i styrelsen och föreningen. Medborgarförslaget går ut på att kommunen 
skulle sätta upp hjärtstartare på Stavstensudde, he!st inom varje by. För att ärendet ska behandlas av 
kommunen krävs minst 50 röster för förslaget för att ,3rendet ska behandlas av kommunen. Att följas upp 
på nästa styrelsemöte. 

5. Markering av hastighet på vägen 
Styrelsen beslöt att awakta med frågan t ills vidare. Ärendet bordlades. 

6. Övriga frågor 
Lampstyrka för gatubelysning diskuterades. Annika och Mattias kommer att undersöka detta närmare. Att 
tas upp på nästa styrelsemöte. 
Ekonomirapportering från Mattias att ekonomin ser bra ut och går enligt plan. 

7. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är den 1 september kl 18:00 hemma hos Carl-Erik. 

8. Ordförande tackade styrelsen och mötet avslutades. 

·"1 . 
~ 
Annika Karlsson 
Ordförande 

Carl-Erik Leek 
Sekreterare 
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